# 5D4N FANTASY PHU QUOC

# PEARL ISLAND

| Day | Breakfast          | Lunch              | Dinner                       | Hotel Used or Similar |                      |
|-----|--------------------|--------------------|------------------------------|-----------------------|----------------------|
|     |                    |                    |                              | TOUR CODE: PQC5F4     | TOUR CODE: PQC5F5    |
| 1   |                    | <b>→</b>           | ٧                            |                       |                      |
| 2   | Hotel<br>Breakfast | Asian Style Buffet | Vietnamese &<br>Chinese Food | 4* AVS Hotel          | 5* Sonaga Resort     |
| 3   | Hotel<br>Breakfast | Seafood set meal   | International Buffet         | 4* Via Haliday Fiasta | 5* Vinpearl Resort & |
| 4   | Hotel<br>Breakfast | -                  | -                            | 4* Vin Holiday Fiesta | Spa                  |
| 5   | Hotel<br>Breakfast | <b>+</b>           | -                            | Home Sweet Home       | Home Sweet Home      |

#### D1: Singapore > Phu Quoc

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Phu Quoc International Airport, Vietnam. Upon arrival, be warmly greeted by friendly local guide. Then start your journey with a visit to the **Dinh Câu Temple**. Next head to **Sunset Sanato**, one of the most picturesque locations on the island to witness a breathtaking sunset. Enjoy the artistic beachfront installations and soak in the serene atmosphere.



# Sunset Town





## 康素族行社 HONG THAI TRAVEL

#02-121 珍珠坊 **6533 1788** 

### D2: Phu Quoc – Ho Quoc Pagoda - Cable car - Sunset Town - Vui Fest Night Market

After breakfast, the group will be transferred to the **Ho Quoc Pagoda**, a peaceful and picturesque temple set against the stunning backdrop of the ocean. Continue the adventure with a visit to **An Thoi Station**, where you'll board the **Hon Thom Cable Car**. This is the Guinness World Record for the longest sea-crossing cable car in the world, stretching 7,899.9 meters across the blue waters. Enjoy unparalleled views as you glide over the lush landscape and sparkling ocean below. Once you arrive at Hon Thom Island, it's time to enjoy the stunning beach. Bask in the sunshine, take a dip in the turquoise sea, or indulge in the excitement at Exotica Park and Aquatopia Water Park, which boasts 21 thrilling water games and attractions for visitors of all ages. After soaking up the sun and fun, take the cable car back to the station. Next, explore the charming **Sunset Town**. The main attractions include: **Kiss Bridge**— a romantic bridge offering panoramic views of the coastline, **Clock Tower** — a picturesque landmark perfect for a photo op, **Mediterranean Square** — a lively, European-style plaza. End your evening with a stroll through the **Vui Fest Night Market**.

#### D3: Grand World - Vinwonders

Begin your day with a visit to **Grand World**, also known as The Sleepless City. This vibrant and eclectic area offers an amazing blend of cultures and architectural styles. Highlights include Urban Park, Bamboo Construction, Shanghai Lantern Town, Mallorca Shop, Shanghai Shop, & Indochina Shop. Explore these themed shopping areas, each offering unique products and souvenirs reflecting various parts of the world. Next, experience the **Gondola Boat** through the Venice River, surrounded by beautifully colored houses reminiscent of Burano in Venice. After lunch, head to **Vinwonders**, an expansive and thrilling theme park filled with exciting attractions for everyone. Explore Underwater World Aquarium, Mermaid Show, Fantasy World, Mysteric Village, Adventure World areas! Ending the day with a spectacular **Once Show** which is a captivating spectacle of sounds and lights, offering the audience energetic performances.

#### D4: Phu Quoc Free & Easy

By balancing cultural exploration, shopping, dining, and leisure activities, you can make the most of your free time in Phu Quoc.

#### D5: Phu Quoc → Singapore

Free at own leisure till meeting time for your flight back to Singapore. Hope that you will have wonderful holiday with Hong Thai Travel!

PQC5F4-F5 BHN 22APR2025

#### Note:

- 1) During major international or local festive events, accommodation may not be arranged in city as stated on above.
- 2) Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- 3) All hotel ratings are based on local standard and varies in facilities and location. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
- 5) Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in terms of room type & size.
- 6) Tour is fully conducted in Mandarin.



| 天数 | 早餐  | 午餐       | 晚餐    | 酒店住宿或同级            |                   |
|----|-----|----------|-------|--------------------|-------------------|
|    |     |          |       | TOUR CODE: PQC5F4  | TOUR CODE: PQC5F5 |
| 1  |     | <b>+</b> | √     | 4* AVS 酒店          | 5* 索那加海滩度假村       |
| 2  | 酒店内 | 亚洲风味自助餐  | 中越南菜  |                    |                   |
| 3  | 酒店内 | 海鲜套餐     | 国际自助餐 | 4* 溫佩假期嘉年华<br>富国酒店 | 5* 温佩水疗度假村        |
| 4  | 酒店内 | _        | -     |                    |                   |
| 5  | 酒店内 | <b>→</b> | -     | 温暖的家               | 温暖的家              |

#### 第一天: 新加坡 > 富国岛

在新加坡樟宜机场集合,搭乘航班前往越南富国岛国际机场。抵达后,首先参观小龙王庙(Dinh Cậu Temple)。然后前往**桑奈托日落沙滩**,这是岛上最具观赏性的景点之一,您可以在这里欣赏到令人叹为观止的日落美景。享受海滩上的艺术装置,沉浸在宁静的氛围中。









## 康身 康泰族行行社 HONG THAI TRAVEL

#02-121 珍珠坊 6533 1788 www.hongthai.com.sg

早餐后,将前往参观护国寺,这是一座宁静而如画的寺庙,背靠着壮丽的海洋景色。接下来,继续前往安泰站,乘坐 Hon Thom 缆车。这缆车线路是被吉尼斯世界纪录认证为世界上最长的跨海缆车,全长 7,899.9 米。随着缆车缓缓行驶,您将享受到无与伦比的景色,俯瞰郁郁葱葱的景观和闪烁的海洋。到达 Hon Thom 岛后,您可以在美丽的海滩上尽情享受阳光,或者在碧绿的海水中畅游,尽情玩耍。您也可以在 Exotica Park 和 Aquatopia 水上乐园享受刺激的水上游戏,这里有 21 项适合各个年龄段游客的水上游乐设施。享受完阳光和欢乐后,您将乘坐缆车返回车站。接下来,参观迷人的日落小镇。主要景点包括: 吻桥(一座浪漫的桥梁,提供海岸线全

景,适合拍照留念);时钟塔(一个如画的地标,绝佳的拍照点);地中

第二天:富国岛 - 护国寺 - 缆车 - 日落小镇 - Vui Fest 夜市

海广场(一个充满活力、欧式风格的广场)。傍晚时分,您将前往 Vui Fest 夜市,在热闹的市场中漫步,享受夜晚的美好。

#### 第三天:大世界 - Vinwonders

开始您的一天,首先参观**富国岛大世界**(Grand World),这里也被称为 "不夜城",是一个充满活力和多元文化,融合了各种建筑风格的地区。 亮点包括: 当代艺术城市公园(Urban Park)、竹子建筑(Bamboo Construction)、上海灯笼镇(Shanghai Lantern Town)、马洛卡商店(Mallorca Shop)、上海商店(Shanghai Shop)和东洋商店(Indochina Shop)。您可以在这些主题购物区中漫步,每个商店都提供反映世界各地文化的独特产品和纪念品。接下来,体验越版威尼斯河上的贡多拉船,船道两旁是色彩斑斓的房屋,仿佛是威尼斯布拉诺岛的缩影。午餐后,前往Vinwonders,这是一个广阔且充满刺激的主题游乐园,拥有适合各年龄段游客的多种娱乐项目。探索水下世界水族馆、美人鱼秀、幻想世界、神秘村庄、冒险世界等区域!最后,以一场精彩的 Once 秀(Once Show)结束这一天。这是一场令人着迷的光影声效秀,带给观众充满活力的表演。

#### 第四天: 富国岛自由活动

在富国岛,您可以平衡文化探索、购物、美食和休闲活动,充分利用您的 自由时间。

#### 第五天: 富国岛 + 新加披

自由活动,直到集合时间,准备搭乘航班返回新加坡。希望您与康泰旅行 社度过了一个愉快的假期!

PQC5F4-F5 BHN 22APR2025

#### 注意:

- 在国际或当地重大节日活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程或城市之安排。
- 2) 团队如有合拼或行程顺序更改, 恕不预先告知, 将以当地旅行社之安排为准。
- 3)所有的酒店星级评价均以当地为标准,酒店地点及设施不一。如遇当地酒店客满等因素,将以同等级的酒店取代。
- 4) 若中英文行程版本出现不符之处,将以华文版本为依据。
- 5) 房间是根据酒店的分配,康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型差异。
- 6) 闭体全程将以华语讲解。